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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 22 juni 2015. 

 

 

§ 2  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 8 och 

11 för år 2015. 

 

 

§ 3  
Interpellation om ökat antal olagliga bosättningar i 
ytterstaden (nr 2015:12) 
Dnr 107-410/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Sundin (M) har ställt en interpellation om ökat antal olagliga 

bosättningar i ytterstaden. Kommunfullmäktige beslutade den 9 

mars 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Ewa Larsson (MP) besvarar interpellationen. 

Skriftligt svar i bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet E. Larsson, Bo Sundin, Gita 

Nabavi, Alexandra Mattson, Rana Carlstedt, Martin Westmont, 

borgarrådet König Jerlmyr, Erik Slottner, Jackie Nylander, Maria 

Danielsson och Per Ossmer. 
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§ 4  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 16, 20, 

24 - 27, 29 - 39 för år 2015. 

 

 

§ 5  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. (2015:40) av Margareta Haglund (SD) om Stockholms 

stads inställning till stom-linje 4 som spårväg. RVII 

Dnr 107-906/2015 

2. (2015:41) av Joar Forssell (FP) om effekterna för 

stockholmarna av den rödgröna regeringens minskade stöd 

till solcellsel. RV 

Dnr 107-932/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 6  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkten 48 på 

föredragningslistan före punkt nr 24. 

 

 

§ 7  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

1. (2015:42) av Maria Danielsson (SD) om gräddfilen för 

återvändande jihadister, eller "strategin mot vålds-

bejakande extremism". RVI 

Dnr 107-1028/2015 

  



Kommunfullmäktige protokoll nr 7 

Sida 5 (29) 

2015-06-15 

 

 

 

Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Andrea Ström (M) ställer en fråga om bosättningar. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Margareta Haglund (SD) ställer en fråga om ansökan om 

medfinansiering inom ramen för stadsmiljöavtalet. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om Götgatan. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om strategin mot 

våldsbejakande extremism. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Sara Jendi Linder (M) ställer en fråga om ensamkommande barn. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Gulan Avci (FP) ställer en fråga om radikalisering i ytterstaden. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 7 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om återvinningscentraler. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Sofia Modigh (KD) ställer en fråga om marockanska 

flyktingbarn. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 2. 

 

§ 10  
Anmälan av ny ledamot och ersättare 
 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 9 juni 2015 att utse ny 

ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till och med 

den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Dan Kareliusson (SD) har utsetts till ny ledamot efter Jacob 

Hagnell (SD). 

 

Bengt Herke (SD) har utsetts till ny ersättare. 

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 3. 

 

 

§ 12  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 22 juni 2015.  
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§ 13  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2015-06-15 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-06-15 behandlas, bilaga 4. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 14  
Överförande av Funktionshindersombudsmannen och 

handläggarstöd för kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor från socialnämnden till 

kommunstyrelsen (Utl. 2015:53) 

Dnr 101-471/2015 

 
Beslut 

1. Funktionen Funktionshindersombudsmannen överförs från 

socialnämnden till kommunstyrelsen i enlighet med 

utlåtandet. 

2. Finansiering sker genom att totalt 1,0 mnkr förs över från 

socialnämnden till kommunstyrelsen m.m. Halvårseffekten 

beaktas i tertialrapport 1 och helårseffekten i budget 2016. 

3. Handläggaransvaret för kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor överförs från socialnämnden till 

kommunstyrelsen i samband med överföringen av 

Funktionshindersombudsmannen.  

4. Instruktionen för kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor uppdateras enligt bilaga 2 till 

utlåtandet. 

5. Funktionshindersombudsmannen fortsätter att vara en egen 

arkivbildare oberoende av vilken förvaltning funktionen är 

placerad hos.  

6. Arkivansvaret för kommunsstyrelsens råd för 

funktionshindersfrågor flyttas till kommunstyrelsen. 

Arkivbildningen bryts därmed och ansvaret för rådets 

tidigare handlingar ligger kvar hos socialnämnden. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:53 behandlas. Utlåtandet 

gäller överförande av Funktionshindersombudsmannen och 

handläggarstöd för kommunstyrelsens råd för funktionshinder-

frågor från socialnämnden till kommunstyrelsen. 

 

I debatten yttrar sig Erik Malm, Rana Carlstedt, borgarrådet 

Brinck och Gita Nabavi. 

 
Förslag till beslut 

Erik Malm (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 15  
Kajstrategi för Stockholms Hamnar (Utl. 2015:55) 
Strategi för Stockholms Hamn AB:s egna kajer 

Minioritetsåterremiss från kommunfullmäktige den 30 mars 2015 

Dnr 319-392/2014 

 
Beslut 

1. Stockholms Hamn AB:s redovisning av Kajstrategi för 

Stockholm Hamnar, bilaga 2 till utlåtandet, godkänns med 

beaktande av vad som framgår av utlåtandet. 

2. Som svar på kommunfullmäktiges återremiss hänvisas till 

vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, 

Kristdemokraterna, Centerpartiet och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:55 behandlas. Utlåtandet 

gäller Kajstrategi för Stockholms Hamnar. 

 

I debatten yttrar sig Stefan Hansson, Erik Slottner, borgarrådet 

Brinck, Karin Ernlund, borgarrådet Helldén, Anders Lindell, 

Margareta Haglund och Lorena Delgado. 

 
Förslag till beslut 

Stefan Hansson (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Erik Slottner (KD), Karin Ernlund (C) och Margareta Haglund 

(SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Folkpartiets förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 16  
Överenskommelse om tilläggsavtal till avtal med 

SLL/SL om avflyttning m.m. från tomträtten till 

fastigheten Akka 4 (Utl. 2015:56) 

Hemställan från exploateringsnämnden 

Dnr 123-711/2015 

 
Beslut 

1. Tilläggsavtalet till avtal om avflyttning m.m. från 

tomträtten till fastigheten Akka 4 godkänns. 

2. Kommunstyrelsen medges rätt att besluta om ytterligare 

förlängning av nyttjanderättsupplåtelsen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:56 behandlas. Utlåtandet 

gäller överenskommelse om tilläggsavtal till avtal med SLL/SL 

om avflyttning m.m. från tomträtten till fastigheten Akka 4. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Redovisning av motioner, inlämnade före den 1 juli 

2014, som inte behandlats av kommunstyrelsen (Utl. 

2015:57) 

Dnr 106-615/2015 

 
Beslut 

Redovisningen av motioner, inlämnade före den 1 juli 2014, 

som inte behandlats av kommunstyrelsen godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:57 behandlas. Utlåtandet 

gäller redovisning av motioner, inlämnade före den 1 juli 2014, 

som inte behandlats av kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
Ändring i reglementen för kommunsstyrelsen, 

servicenämnden, socialnämnden, stadsdelsnämnderna 

och överförmyndarnämnden (Utl. 2015:58) 

Dnr 105-775/2015 

 
Beslut 

Ändringar i reglementen för kommunstyrelsen, 

servicenämnden, socialnämnden, stadsdelsnämnderna och 

överförmyndarnämnden godkänns, enligt bilaga 1-5 till 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:58 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändring i reglementen för kommunsstyrelsen, 

servicenämnden, socialnämnden, stadsdelsnämnderna och 

överförmyndarnämnden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Elhandel inom kommunkoncernen Stockholms stad 

(Utl. 2015:59) 

Elhandelspolicy inklusive elhandelsstrategi för 

kommunkoncernen Stockholms stad 

Dnr 133-783/2015 

 
Beslut 

1. Elhandelspolicy inklusive elhandelsstrategi gällande 

kommunkoncernen Stockholms stad antas, i enlighet med 

bilaga till utlåtandet. 

2. En central elhandelsorganisation för utförande av 

kommunkoncernens gemensamma elhandel inrättas. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:59 behandlas. Utlåtandet 

gäller elhandel inom kommunkoncernen Stockholms stad. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Ny maxtaxa inom förskolor och fritidshem  

(Utl. 2015:60) 

Dnr 140-955/2015 

 
Beslut 

Ny maxtaxa för stadens förskolor och fritidshem godkänns 

och börjar gälla den 1 augusti 2015 i enlighet med utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:60 behandlas. Utlåtandet 

gäller ny maxtaxa inom förskolor och fritidshem. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Evenemangsplats Kungsträdgården (ny 
driftsorganisation, ändrad taxa, ändring av 
kulturnämndens reglemente) (Utl. 2015:61) 
Dnr 130-629/2015 

 
Beslut 

1. ”Evenemangsplats Kungsträdgården” inklusive ny 

driftsorganisation godkänns enligt utlåtandet inklusive 

bilagor.  

2. Ändring av kulturnämndens reglemente godkänns enligt 

bilaga 4 till utlåtandet och gäller från och med den 1 

oktober 2015.  

3. Taxor och avgifter gällande upplåtelse för 

Kungsträdgården fr.o.m. 1 januari 2016 godkänns enligt 

bilaga 5 till utlåtandet. 

4. Kulturnämndens återredovisning av uppdrag i budget för 

2015 godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:61 behandlas. Utlåtandet 

gäller Evenemangsplats Kungsträdgården. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Ändring av taxa år 2015 för vuxenverksamhet på 

prioriterade ungdomstider (Utl. 2015:62) 

Förslag från idrottsnämnden 

Dnr 146-736/2015 

 
Beslut 

Beslutet i ”Budget 2015 för Stockholms stad och inriktning för 

2016 och 2017 samt ägardirektiv 2015-2017 för koncernen 

Stockholms Stadshus”, avseende bilaga 7 Taxor m.m. ”När 

verksamhet för vuxna bokas på tider då ungdomar prioriteras 

(tidiga kvällstider) gäller privattaxa istället för föreningstaxa.”, 

upphör att gälla från och med att kommunfullmäktiges beslut 

är justerat. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:62 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändring av taxa år 2015 för vuxenverksamhet på 

prioriterade ungdomstider. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 23  
Instruktion för kommunstyrelsens råd för mänskliga 
rättigheter (Utl. 2015:63) 
Dnr 012-1555/2014 

 
Beslut 

1. Instruktionen för kommunstyrelsens råd för mänskliga 

rättigheter, enligt bilaga 1 till utlåtandet, fastställs.  

2. Kommunstyrelsen ska utarbeta metod och tidsplan för 

nomineringsprocessen och vid behov precisera kriterierna 

för urval av sakkunniga. 

3. Samtliga rådets ledamöter och ersättare har rätt till 

sammanträdesarvode med de belopp som gäller enligt 

Stockholms stads regler om arvoden m.m. för kommunala 

förtroendeuppdrag.  

4. Ordföranden har rätt till årsarvode med 5 300 kronor (för 

år 2015). 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, 

Kristdemokraterna, Centerpartiet och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:63 behandlas. Utlåtandet 

gäller instruktion för kommunstyrelsens råd för mänskliga 

rättigheter. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Brinck, Awad Hersi, Lorena 

Delgado, Ulla Hamilton, Karin Ernlund, Gita Nabavi, Erik 

Slottner, Derya Uzel, Martin Westmont, borgarråden Edholm och 

Mogert, Abit Dundar och Maria Danielsson. 

 
Förslag till beslut 

Lorena Delgado (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Ulla Hamilton (M), borgarrådet Edholm (FP), Erik Slottner (KD), 

Karin Ernlund (C) och Maria Danielsson (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 24  
AB Familjebostäders nyproduktion  
av bostäder i Älvsjöstaden kv. 2 (tidigare kv. 
Kabelverket 2 och 7) 
Genomförandebeslut 

 

Option för nyproduktion Sandaletten kv. 12 i Älvsjö 
(Utl. 2015:64) 
Kompletterande inriktningsbeslut 

Dnr 112-693/2015 

 
Beslut 

1. Genomförande av nybyggnation i projekt Älvsjöstaden kv. 

2 om ca 133 hyreslägenheter till en total investeringsutgift 

om ca 371 mnkr inkl. moms godkänns. 

2. Kompletterande inriktning gällande option för 

nyproduktion av ca 157 hyreslägenheter inom Sandaletten 

kv. 12 godkänns.  

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:64 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder i 

Älvsjöstaden kv. 2 (tidigare kv. Kabelverket 2 och 7) och option 

för nyproduktion Sandaletten kv. 12 i Älvsjö. 

 

I debatten yttrar sig Cecilia Obermüller. 

 
Förslag till beslut 

Cecilia Obermüller (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 25  
Fusion av dotterbolagen Fastighets AB Pendlaren 1 
och Hemmahamnen Bostad AB med moderbolaget AB 
Familjebostäder (Utl. 2015:65) 
Dnr 112-737/2015 

 

Beslut 

Fusion av dotterbolagen Fastighets AB Pendlaren 1  

(org.nr. 556751-6223) och Hemmahamnen Bostad AB 

(org.nr. 556736-2222) med moderbolaget AB Familjebostäder 

(org. nr. 556035-0067) godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:65 behandlas. Utlåtandet 

gäller fusion av dotterbolagen Fastighets AB Pendlaren 1 och 

Hemmahamnen Bostad AB med moderbolaget AB 

Familjebostäder. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 26  
Regler och avgifter för Kulturskolans verksamhet 
höstterminen 2015 (Utl. 2015:66) 
Hemställan från kulturnämnden 
Dnr 145-626/2015 

 
Beslut 

Regler och avgifter för Kulturskolans verksamhet 

höstterminen 2015, godkänns enligt utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

Samtliga ledamöter för Folkpartiet och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:66 behandlas. Utlåtandet 

gäller regler och avgifter för Kulturskolans verksamhet 

höstterminen 2015. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Mogert, Sebastian Wiklund, 

Rasmus Jonlund, Maria Danielsson, Lisa Palm, Gabriella 

Lavecchia, Sophia Granswed, Awad Hersi, Jonas Naddebo, 

Micke Seid, Johan Nilsson, Jan Jönsson och Torun Boucher. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Rasmus Jonlund (FP) och Maria Danielsson (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Folkpartiets förslag till beslut 

i kommunstyrelsen. 

 

Johan Nilsson (M) och Jonas Naddebo (C) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 27  
Detaljplan för Telefonfabriken 1 m.fl. 
(Tellusgatan/Mobilgatan) i stadsdelarna 
Midsommarkransen, Västberga, Hägerstensåsen 
(300 lgh, 15 stadsradhus, 1 förskola, 1 elnätstation) 
Dp 2010-02062-54 (Utl. 2015:67) 
Dnr 311-1877/2013 

 
Beslut 

Detaljplan för Telefonfabriken 1 m.fl. 

(Tellusgatan/Mobilgatan) i stadsdelarna Midsommarkransen, 

Västberga, Hägerstensåsen (300 lgh, 15 stadsradhus, 1 

förskola, 1 elnätstation) Dp 2010-02062-54 antas. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:67 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan för Telefonfabriken 1 m.fl. 

(Tellusgatan/Mobilgatan) i stadsdelarna Midsommarkransen, 

Västberga och Hägerstensåsen. 

 

I debatten yttrar sig Cecilia Obermüller. 

 
Förslag till beslut 

Cecilia Obermüller (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 28  
Inriktningsbeslut om att ingå finansiell samordning i 
Stockholm (inrättande av samordningsförbund) 
(FINSAM) (Utl. 2015:54) 
Förslag från arbetsmarknadsnämnden 

Dnr 111-184/2015) 

 
Beslut 

1. Inriktningen för inrättande av finansiellt 

samordningsförbund (FINSAM) i Stockholm, enligt bilaga 

2 till utlåtandet, godkänns.  

2. Arbetsmarknadsnämnden och socialnämnden ges i uppdrag 

att gemensamt återkomma med förslag till 

avsiktsförklaring, förbundsordning, organisation och 

finansiering av samordningsförbund. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:54 behandlas. Utlåtandet 

gäller inriktningsbeslut om att ingå finansiell samordning i 

Stockholm (inrättande av samordningsförbund) (FINSAM). 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 29  
Projekt muddring för strandbad i Fagersjöviken avbryts 
(Utl. 2015:68) 
Hemställan från exploateringsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden 

Dnr 135-555/2015 

 

Beslut 

1. Exploateringsnämndens och miljö- och 

hälsoskyddsnämndens hemställan, om att låta avbryta 

projektet att muddra och anlägga strandbad i 

Fagersjöviken, godkänns. 

2. Under förutsättning av ovanstående minskas 

exploateringsnämndens budget för investeringsutgifter 

med 13,6 mnkr. Medlen tillförs Central medelsreserv: 4 

Till kommunstyrelsens förfogande för oförutsedda 

investeringsutgifter. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:68 behandlas. Utlåtandet 

gäller om att projekt muddring för strandbad i Fagersjöviken 

avbryts. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Luhr, Maria Danielsson, Jonas 

Naddebo och Rikard Warlenius. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Luhr (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 30  
Ändring av VA-taxan, avgifter för allmänna 
Vattentjänster (Utl. 2015:69) 
Förslag från Stockholm Vatten AB 

Dnr 133-822/2015 

 
Beslut 

Stockholm Vatten AB medges att höja avgifterna för allmänna 

Vattentjänster med 9 procent från 1 oktober år 2015 och 5 

procent vardera under åren 2016 till 2018. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, 

Kristdemokraterna, Centerpartiet och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:69 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändring av VA-taxan, avgifter för allmänna Vattentjänster. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Luhr, Per Ankersjö, Tobias 

Johansson, Lorentz Tovatt, Jan Valeskog, Lars Svärd, Martin 

Westmont, Malin Ericson, borgarråden Edholm och Helldén, 

Björn Ljung och Mikael Valier. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Luhr (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Lars Svärd (M), borgarrådet Edholm (FP), Mikael Valier (KD), 

Per Ankersjö (C) och Martin Westmont (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 31  
Byte av bro för Västberga allé över Stambanan och ny 
gång- och cykelbro över Åbyvägen (Utl. 2015:70) 
Genomförandebeslut  

Dnr 124-720/2015 

 
Beslut 

1. Trafiknämnden får genomföra byte av bro för Västberga 

allé över stambanan och en ny gång- och cykelbro över 

Åbyvägen med anslutande gång- och cykelväg till en 

investeringsutgift om 197 mnkr. Utgifterna för 2015 ska 

rymmas inom nämndens investeringsbudget. Utgifterna för 

kommande år behandlas i budget för 2016. 

2. Trafiknämnden får i uppdrag att teckna erforderliga avtal.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:70 behandlas. Utlåtandet 

gäller byte av bro för Västberga allé över Stambanan och ny 

gång- och cykelbro över Åbyvägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 32  
Återtagande av motion 

 
Beslut 

Motionen avskrivs. 

 
Motionen 

Ann-Margarethe Livh (V) har återkallat motion nr 2014:09 om 

stadens skyldigheter att leva upp till rättigheterna som gäller 

finskt förvaltningsområde, dnr 337-756/2014. 

 

 

§ 33  
Nya motioner 

 

Under tiden den 26 maj – 15 juni 2015 väcktes följande motioner: 

 

1. (2015:44) av Maria Danielsson och Martin Westmont (SD) 

om upprättandet av riktlinjer om vårdad klädsel i 

Rådssalen under kommunfullmäktigesammanträden 

Dnr 106-974/2015 

2. (2015:45) av Isabel Smedberg Palmqvist (FP) om ett 

ungdomsundantag i biståndsnormen 

Dnr 106-1027/2015 

3. (2015:46) av Bo Sundin (M) om förebyggande arbete mot 

våldsbejakande extremism 

Dnr 106-1030/2015 

4. (2015:47) av Lars Jilmstad (M) om laddstolpar 

Dnr 106-1031/2015 

5. (2015:48) av Henrik Sjölander (M) om utvecklingen av 

Brunkebergstorg 

Dnr 106-1032/2015 

6. (2015:49) av Henrik Sjölander (M) om att samla stadens 

fastighetsägaransvar 

Dnr 106-1033/2105 

7. (2015:50) av Lotta Edholm och Björn Ljung (båda FP) om 

en samlad utvecklingsstrategi för City för att stoppa 

ogenomtänkta förändringar 

Dnr 106-1068/2015 
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Sammanträdet avslutas kl. 19:20 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 

 


